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To: EE EEE em invesIEE)BEEN @ minvws ni; IEEE
(ERED IRAE @minvws.ni]
From: 5.1.2e )
Sent: Mon 3/30/2020 6:22:00 PM

Subject: RE: Steriliseren mondkapjes

Received: Mon 3/30/2020 6:22:00 PM

Daar krijg ik steeds vragen over van IenW. Van Straten is een partyj die kan steriliseren obv stoom. Er was een vergunning
om de mondkapjes daarheen te vervoeren (dat kan Renewi, doet normaal afval ziekenhuizen). vandaar dat IenW in beeld

kwam.

Ik heb aangegeven dat sterilisatie van mondkapjes kan bij acute nood en als het advies van RIVM positief was. Uiteindelijk
is het aan zorginstellingen om er gebruik van te maken. Dit heb ik teruggekoppeld naar lenW vandaag.

Hooguit kunnen wij als VWS dit onder de aandacht brengen (zou zeggen alleen bij acute nood). maar ik zie geen andere rol

van VWS.

Van Straten probeert net als dat Uv bedrijf dit steeds opnieuw onder de aandacht te brengen via allerlei kanalen.

Groeten,

5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: [IESEDIEEN) <BEEEXN @minvws.nl>
Datum: maandag 30 mrt. 2020 7:18 PM

Kopie: 0

Onderwerp: RE: Steriliseren mondkapjes

Ik heb ook geen flauw idee

Sent with BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

From:IEEE)SCKETNi ins ol
Date: Monday. 30 Mar 2020. 7:13 PM

To:IEEE) SEE Ginsu,IEEE)BERET @ ins ul>
Subject: RE: Steriliseren mondkapjes

Geen idee...

Jj

Van: 5.1.2 ERP-EN)JE @minvws.nl>

Verzonden: maandag 30 maart 2020 18:57

Aan:IESE)BERET@ minvws.n >;IEEE) BEEN @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Steriliseren mondkapjes

Weten jullie waar dit over gaat?

Van:
tudel ft.nl>



118668

Datum: maandag 30 mrt. 2020 4:40 PM

minvws.nl>

vanstratenmedical.com>, -3ME tudelft.nl>

Onderwerp: Re: Steriliseren mondkapjes

Beste allen,

Graag breng ik jullie met elkaar in contact ten aanzien van transport en sterilisatie van mondkapjes. Inmiddels is door

Renewi contact geweest met IL en T voor het vervoer. Wij hebben als Van Straten Medical/GreenCycl goedkeuring via

RUD gekregen maar wellicht dat wij nog hulp willen vragen van VWS in verband met definitieve goedkeuring (eventueel
via RIVM).

heb jij specifiek hier nog vragen voor?

Met vriendelijke groet,


